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Sammanträdesdatum 2024-11-25 
 
Plats och tid Linneagården Dr. Mobergers väg måndagen den 25 november 

2024, kl. 09.30-10.50 
 

Närvarande Diana Bergeskans, ordförande KPR 
 Monica Langerfors-Bodin, SPF Högsby 
 Hans Hansson, PRO Ruda 
 Solweig Ekh, PRO Högsby 
 Doris Elleby, SPF Högsby 
 Vivi-Anne Magnusson, DHR 
 Helene Josefsson, DHR 
  
Frånvarande                                  Kerstin Karlström, ordförande funktionshinderrådet 
 Rune Carlsson 
 Inger Gustavsson 
 Lennart Andersson 
 Ingrid Wernersson 
 Birgitta Karlsson                                          
 
Övriga deltagande Ronja Segerlund, nämnd- och utredningssekreterare 
                                                 
  
Utses att justera Monica Langerfors-Bodin 
 
 
Justeringens plats och tid    
 
 

Underskrifter Sekreterare  ...............................................................................  Paragrafer 671 - 674 
  Ronja Segerlund 
 
 
 Ordförande  ...............................................................................  
                                                                        Diana Bergeskans 
 
   
 Justerande  ............................................................................... ………………………………………….. 
  Monica Langerfors-Bodin 
 
 

 
ANSLAG/BEVIS 

 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

 
 

Nämnd / styrelse Kommunala Pensionärsrådet och funktionshinderrådet 
 
anslags uppsättande - anslags nedtagande - 
 
Förvaringsplats 

för protokollet Kommunhuset  
 
 
Underskrift  ...............................................................................  
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§ 671 
 
Val av justerare 
Till justerare väljs Monica Langerfors-Bodin. 
_____ 
 
 
§ 672 
 
Föregående protokoll 
 
Föregående mötesprotokoll godkänns. 
_____ 
 
 
§ 673 
 
Information från socialutskottet 

 Nya socialtjänstlagen börjar gälla från 1 juli 2025. Det kommer vara en 
infasningsperiod på cirka fem år framåt för att kunna implementera 
förändringar i och med lagändringen. Just nu genomförs en läges- och 
behovsanalys inför införandet, där ”skatta läget” är en av delarna. 

 Nya taxor och avgifter för 2025 lyfts för beslut i kommunfullmäktige 
under sammanträdet ikväll, den 25 november. 

 Tidigare har biståndshandläggare tagit ett separat beslut om insatser vid 
beviljad ansökan för särskilt boende. Socialutskottet har beslutat att dessa 
separata insatsbeslut ska tas bort. 

 Från 1 januari 2025 är det nya bidragsregler för föreningar som gäller. Det 
anordnas informationstillfällen kring detta. Närvarande under 
sammanträdet önskar en slags lathund för vad dessa nya regler innebär. 
Diana tar förfrågan vidare för framtagande av detta. 

_____ 
 
 
§ 674 
 
Information från föreningarna 

 Medlemsantal: DHR – ca. 20 medlemmar, PRO Högsby - ca 150 
medlemmar, PRO Ruda – ca 90 medlemmar, SPF – ca 250 medlemmar 

 PRO Högsbys planerade aktiviteter för året blir av som tänkt. Föreningen 
har imorgon möte där Seniorshoppen ska mannekänga. Det kommer även 
genomföras en julavslutning med grötfest.  

 Det har förts dialog om en gemensam lokal för PRO Högsby och SPF. 
Sökandet efter en lämplig lokal pågår.  
 
 
 



Högsby kommun Protokoll 3(3) 
Pensionärsrådet och funktionshinderrådet   
 

 
 Alla Rudas ideella föreningar anordnar ett gemensamt julbord den 14 

december, som är öppet för allmänheten för en kostnad. Det sker även en 
gemensam aktivitet på nyårsafton i bygdegården i Ruda som 
bygdegårdsföreningen håller i. 

 DHR anordnar grötfest för medlemmarna i december. Planering inför 
vårens aktiviteter är i gång.  

 DHR lämnar in en kopia på skrivelse angående förbättrad tillgänglighet i 
Fågelfors som är inlämnad till Trafikverket. 

 Diana efterfrågar vilken typ av tillgänglighet som behöver förbättras i 
kommunen och ber föreningarna att lyfta frågan på sina respektive möten. 
Svaren önskas lyftas vid nästa möte så att Diana kan föra det vidare.   

 Det anordnas en resa under nästa år till Lofoten i 10 dagar med PRO 
Målilla-Rosenfors. 

 Information från regionens funktionshinderråd: ett projekt om framtidens 
habilitering och rehabilitering pågår för att skapa bättre samverkan i 
teamarbete med patienten i centrum i tidigt skede.  
Det sker en översyn av aktivitetsbidrag till funktionshinderorganisation för 
att underlätta ansökan.  
Den 3 december är det internationella funktionsrättsdagen i Kalmarsalen 
kl.10-15. Där kommer att finnas prova-på-saker och politiker på plats för 
dialog.  
____ 

 
 
 

 


